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Mødet blev afholdt i personalerummet på 2. sal 

 

Bestyrelsesrepræsentanter, der var til stede ved mødet: 

Dan Henning Mogensen (Forperson) 

Claus Vive Christiansen (Næstforperson) 

Maja Greisen Bærentzen (Forældrerepræsentant) 

Ulrik Kristiansen (Forældrerepræsentant) 

Mie Christina Fachman Stage (Forældrerepræsentant) 

Lene H. Ø. A. Jacobsen (Medarbejderrepræsentant) 

Mai Nikoline Pedersen (Medarbejderrepræsentant) 

Feride Cakildas (Suppleant) 

Ledelsesrepræsentanter, der var til stede ved mødet: 

Maria Bælum (Skoleleder) 

Mikkel Kirkegaard (Souschef) 

Elevrepræsentanter: 

Afventer til eleverne bliver ældre 

Bestyrelsesrepræsentanter, der ikke var til stede ved mødet: 

Lene Vive Christiansen (Suppleant) 

Sofie Gadegaard (Suppleant) 

 

Mødereferat: 

1. Godkendelse af referat 

Da dette er første møde, er der intet referat fra forrige møde. 

 

2. Konstituering af bestyrelsen – valg af forperson og næstforperson 

Dan vælges som forperson for ét år. Claus vælges som næstforperson. 



Specialskolen i Ørestad  
Skolebestyrelsesmøde d. 20. marts 2025 
Mødereferat 

 

3. Drøftelse af hvordan vi får bestyrelsen godt i gang, herunder kontakt til skole og 
forældre 

Maria melder os senest fredag ind i Skole og Forældre. 

Dan tilmelder os et to timers opstartskursus for skolebestyrelser hos Skole og Forældre. 

De forældrevalgte i bestyrelsen vil gerne holde et online møde med alle forældre her i foråret. 
Claus og Dan sender info, samt beder om forslag til temaer fra alle forældre indenfor de næste 
par uger. 

Den 18. juni holder vi møde for de nye kommende forældre, hvor bestyrelsen også vil 
præsentere sig. 

Link til Skole og forældre: 

Skole og Forældre |  

 

4. Nedsættelse af udvalg der skal arbejde med udkast til forretningsorden 

Udvalget til udfærdigelse af ny forretningsorden bliver Maria og Claus. 

Udvalget opfordrer bestyrelsen til at melde forslag ind til forretningsordenen, evt. baseret på 
det udsendte eksempel. 

Udvalget vil sende forslag rundt til bestyrelsen i Aula indtil endelig godkendelse. 

 

5. Orientering om økonomi og regnskabsresultat 2024 

Vores økonomi administreres centralt i forvaltningen. 

Lederen af økonomiafdelingen tilbyder at komme ud og fremlægge økonomistyringen for 
bestyrelsen. 

Maria fremlægger skolens regnskabsforklaring 2024. Både skole og KKFO går ud af 2024 med 
et lille overskud. 

De fleste poster er fastlagt på forhånd, så råderummet til bestyrelsens beslutninger er ikke 
voldsomt. 

Vores budgetmedarbejder i AF vil gerne deltage i et kommende bestyrelsesmøde og 
fremlægge skolens budget for 2025. 

 

https://www.skole-foraeldre.dk/
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6. Status fra KKFO’en 

Vi mangler stadig en KKFO-leder. Maria er fungerende KKFO-leder pt. Vi har aftalt at låne en 
pædagog fra Øresundsskolen, som bliver konstitueret KKFO-leder. Hun vil sandsynligvis 
begynde efter påske. Dette offentliggøres i kommende uge for personale og forældre. 

Morgen-KKFO’en handler om, at børnene skal lande. Børnene har fundet rutiner, og det 
vurderes at fungere rigtig fint. 

Eftermiddags-KKFO’en er i øjeblikket ramt af meget fravær, så der er ikke en fast kontinuitet. 
Derudover opleves gentagne opbrud, når de mange børn skal følges ud til taxaer, der 
ankommer tre gange i løbet af eftermiddagen. 

Bestyrelsen efterspørger, at ledelsen indskærper for personalet, at de skal være 
opmærksomme på, at børnene har tøj på, der passer til vejret. Forældrene beretter om, at 
børnene er blevet syge, fordi de fx har fået lov til at gå rundt uden sko og sokker på udenfor. 
Dette vil ledelsen gå videre med. 

Bestyrelsen sætter pris på, at vi kan drøfte KKFO’ens indhold og organisation. Der sættes pris 
på ærlighed ift. voksenfravær og de vilkår, som fravær byder. 

Der efterspørges information (også i skoletiden) om, hvilke aktiviteter børnene deltager i. 

Maria fortæller, at vi efter sommerferien vil sende mere information hjem – både om skole og 
eftermiddagsaktiviteter. Der vil ligeledes blive lavet individuelle skemaer til alle børn, så 
forældrene i højere grad får mulighed for at følge med i, hvad deres børn laver i løbet af dagen. 

 

7. Nyt fra: Formand, personalet og ledelsen 

Ledelsen: 

Vi slår en afdelingslederstilling op, gerne lidt hurtigt. Vi ønsker to repræsentanter fra 
bestyrelsen med i ansættelsesudvalget. Maja og Dan melder sig! 

Vi ønsker en ledelsesstruktur med fire ledere, som dækker hele skolen på tværs. Vi inddrager 
Sofie Gadegaard i arbejdet med stillingsopslaget. 

Vi har pt. tre stillingsopslag oppe: lærere, pædagoger, medhjælpere. 

Vi ønsker at ansætte lærere og pædagoger pr. 1.5. som forberedelse til den nye afdeling. 
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Den nye afdeling etableres, fordi der efter sommerferien skal starte 24 nye 0. klasse børn på 
skolen. 

Afdelingen kommer i første omgang til at ligge på Siljangade. Efter et lille år skal vi rykke denne 
afdeling videre til Skolen på Amagerbro, hvor der etableres flotte nye lokaler og udeområder til 
os. Afdelingen skal derefter blive på Skolen på Amagerbro, indtil vores egen skolebygning står 
færdig. 

Der begynder to nye pædagoger 1. april. Så er vi fuldtallige. 

 

8. Eventuelt 

Punktet udgik 

 

9. Punkter til kommende bestyrelsesmøde 

Punktet udgik 

 

10. Punkter til fremtidige bestyrelsesmøder 

Fremtidige møder i indeværende skoleår er: 

7. maj 

 

Referent: Mikkel Kirkegaard 


